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Muğla Çevre Platformu (MUÇEP) Datça Meclisi 

2024 Yılı Faaliyet Raporu 

 

2024 Yılına Genel Bakış 

Sene boyunca Datça’da yürütülen yoğun faaliyetler sonucu, 2024 yılı MUÇEP Datça Meclisi 
için başarılı ve yükselen bir dönem oldu. Sık aralıklarla ve oldukça yoğun, basın açıklamaları, 
anmalar, buluşmalar, toplantılar, forumlar, paneller yapıldı ya da yapılanlara katkılar verildi. 

24 Şubat ve 20 Ekim tarihlerinde Meclis toplantıları yapıldı ve özellikle çalışma gruplarında 
aktif destek verebilecek gönüllü sayısını arttırmak hedeflendi. Datça Meclis WhatsApp 
grubundaki katılımcılarının 160’lardan giderek 140’ların altına düşüren ayrılmaların yaşandığı 
bir önceki dönemden sonra, gruba katılımların hızla artarak toplam üye sayısının 200’lerin 
üstüne çıktığı ve koordinasyon grubunun yeni katılımlarla güçlendirildiği oldukça faal bir 
dönem yaşandı. 

Yat Limanı, Reşadiye Rüzgâr Enerji Santrali, Kaçak Yapılar, Mevzi İmar Planları, Tematik Sohbet 
toplantıları gibi çalışmalar yürütüldü. Berkin Elvan Anıtı önünde haftalık Adalet ve Barış 
Buluşmaları, zaman zaman diğer paydaş örgütlerle birlikte, bütün yıl boyunca her hafta 
istisnasız yapıldı. Muğla’da diğer meclislerin yürüttüğü mücadelelere de destekler sürdürüldü. 
Dayanışma amacıyla Muğla dışında sürdürülen ekoloji mücadelelerine de fiili destekten 
kaçınılmadı. Bileşeni olduğumuz Ekoloji Birliği ve İklim Adaleti Koalisyonu gibi üst birliklerle de 
yakın çalışmalar sürdürüldü. 

Açılan davaların takipleri yapıldı. Kaybedilen ya da Çevresel Etki Değerlendirmesi (ÇED) 
iptalleri ile kazanılmasına rağmen ehliyet yönünden cezalandırılan davacılar oldu, bunlar için 
Anayasa Mahkemesine kişisel başvurular yapıldı. Mahkeme masrafları ve cezalar için çeşitli 
defalar fonlama kampanyaları düzenlendi. 

31 Mart 2024 Mahalli İdareler Seçimleri 

Ocak ve Şubat ayı boyunca, kentin diğer paydaşlarıyla birlikte kent sorunlarının belirlenmesi 
ve yeni yerel yönetimlerden neler beklendiğine dair tüm Datça genelinde bir raporlama 
faaliyeti yürütüldü. Bu amaçla, MUÇEP içinde organize edilen anket ve toplantılarda 
toparlanan bilgilerin yanısıra, Datça Demokrasi Platformu altında belediye yönetimlerine aday 
siyasi partiler ve bağımsızlar dahil siyasilerle ve beklentileri olan diğer demokratik kitle 
örgütleriyle birlikte değerlendirme çalışmaları yürütüldü. Bunların dışında hem MUÇEP, hem 
de Demokrasi Platformu çatısı altında belediye yönetimine aday olanlarla toplantılar yapıldı 
ve yerel yönetimlerden beklentiler ile çözülmesi gereken kent sorunları paylaşıldı.  

Detaylar için: 

• Ocak: Datça Kent Yönetiminde Ekolojik Temelli Sorular 
• Ocak: Datça’da Nasıl Bir Belediye Yönetimi İstiyoruz 
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Badem Çiçeği Festivali 

Şubat ayında belediyenin ev sahipliğinde Badem Çiçeği Festivali’nin açılış kortejine katılındı ve 
bir stant açıldı. Festival süresi boyunca gelen ziyaretçilere görsellerle Datça’nın sorunları ile 
MUÇEP’in aktiviteleri anlatıldı, festivale özel "Meclis’ten haber var" bültenimizin 10. Sayısı ve 
rozetler dağıtıldı. Aynı zamanda, Yat Limanına verilen ÇED Onayına karşı kitlesel bir basın 
açıklaması ve yürüyüş yapıldı. Badem Çiçeği Festivali 2025 yılı katılımı için de planlanma 
çalışmalarına başlandı.  

Detaylar için: 
• Şubat: 24’Datça Badem Çiçeği Festivaline Özel Haber Bülteni 

Datça Yat Limanı 

Bütün yapılan itirazlara rağmen, Muğla’da Çevre Şehircilik Bakanlığı tarafından proje için 30 
Ocak 2024’de “ÇED Olumlu” kararı verilince, hem Muğla Büyükşehir Belediyesi, hem de Datça 
Belediyesi ile mevcut haliyle Datça’ya zarar vereceği öngörülen Datça Yat Limanının iptaline 
yönelik davaların açılması sağlandı. Bu davaların dava dilekçelerine katkı verildi, müdahil 
olundu ve hem de MUÇEP Dernek ve MUÇEP gönüllüleri tarafından ayrıca davalar açıldı. 

Şubat ayında Yat Limanına karşı kitlesel bir basın açıklaması ve protestolar gerçekleştirildi. 

Mayıs sonunda, açılan dava sonrasında görevlendirilen Bilirkişi Heyeti karşılandı, bilirkişinin 
incelemeleri sonuna kadar izlendi ve gergin bir ortamda da olsa basına açıklamalar yapıldı. 

Haziran ayında Kent Konseyine Yat Limanı ile ilgili bilgi verildi. Temmuz ve Ağustos aylarında 
yat limanı ile ilgili yaşayacağımız sorunları soru cevap yöntemi ile anlatan bilgilendirme amaçlı 
bir broşür hazırlandı ve dağıtıldı. Eylül ayında yat limanı projesinin yapabileceği zararları 
anlatan makaleler ve haberler yayınlandı. 

Sonuçta, “ÇED Olumlu” kararının iptali ve yürütmenin durdurulması talebiyle açılan davalar 
Aralık ayında lehimize sonuçlanıp, mahkeme bu kararın hukuka aykırı olduğunu hükmederek 
yürütmenin durdurulmasına oybirliğiyle karar verdi. 

Detaylar için: 
• Şubat: Aydın Bodur: “Gerekirse kamyonların önüne yatacağız, bu bizim meşru hakkımız” 
• Şubat: MUÇEP Datça: “Bugüne kadar kaçak yat limanına karşı çıktık, yine karşı çıkacağız” 
• Mayıs: Bu Yat Limanı Datça’yı Bozar 
• Mayıs: Datça’nın Taşlık Koyu Liman Yapılsın mı? 
• Eylül: Datça Yat Limanı Son Gelişmeler 
• Ekim: Datça Yat Limanı Bilirkişi Raporu Hakkında 
• Kasım: Mahkeme Datça Yat Limanına Dur Dedi 

Kaçak Yapılaşma, İmar ve Çevre Sorunlarına İlişkin Aktiviteler 

Kaçak yapılaşma, kıyı işgalleri, mevzii imar plan değişiklikleri gibi çevremizi korumaya yönelik 
konularda itirazlar, gerek idareler ile görüşmeler, verilen itiraz dilekçeleri ve açılan davalar 
yoluyla dillendirildi. 
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➢ Şubat ayında, Karaincir ve Kızlan Billurkent karşısında Mevzii İmar Planları ile yapılmakta 
olan mühürlenmiş ama kaçak olarak devam ettirilen inşaatlara karşı basın açıklamaları 
yapıldı, Datça Kaymakamlığı ile Datça Belediyesine itirazlar iletildi. Mart ayında, Karaincir 
sakinleriyle beraber, Kaymakam ve Savcılık ile kaçak yapılaşmaya yönelik görüşmeler 
yapıldı. 

Detaylar için: 
• Şubat: MUÇEP Datça Mevzi İmar Planlarına Karşı 
• Şubat: MUÇEP Datça, Mevzi İmar Planlarına Karşı Harekete Geçti 
• Şubat: MUÇEP Datça: “Datça’da iki imar faciası hala devam ediyor” 
• Şubat: Datçalılar Kaçak Yapılaşmaya İsyan Etti 
• Şubat: Datçalılardan kaçak yapılaşmaya isyan. 'Adrese teslim planlar yapılıyor' 
• Şubat: Datçalılar Kaçak Yapılaşmaya İsyan Etti 

➢ Şubat ayında Reşadiye’de ve Karaköy’de yapılması planlanan yedi adet Rüzgâr Enerji 
Santralleri (RES) için bilgilendirme amaçlı açıklamalar yapıldı. Mayıs ayında da düzenlenen 
Halkın Katılım Toplantı’na katılındı, itirazlarda ortaklaşma sağlandı ve basında itirazların 
nedenlerini açıklayan yayınlar yapıldı. ÇED süreci Ağustos ayında mevzuata uygun 
olmadığı gerekçesiyle iptal edildi. 

Detaylar için: 
• Şubat: Sit alanına yapılacak RES hem doğayı hem ekonomiyi tehdit ediyor 
• Mayıs: Datça’da Özel Çevre Koruma Bölgesi ve doğal koruma alanlarına rüzgâr enerji 

santrali projesinin halkın katılım toplantısı yaptırılmadı 
• Ağustos: Datça’daki RES projesinin ÇED süreci sonlandırıldı 

➢ Aralık ayında, Karaincir Sahil Sitesinde Çevre ve Şehircilik İklim Değişikliği Bakanlığı’nın, 
mevzi imar planı ile belediyenin imar planını delerek, 3. derece koruma altındaki bölgede 
ruhsatsız binalara izin vermeye çalışması ve yıkıp yeniden yapma iznini koruma 
kurulundan alıp her isteyene dağıtmasına karşı, askıdaki plana itiraz edildi. Datça 
Belediyesi’ne yapılan ziyaret ile bu plan tadilatına dönük itirazlar dillendirildi ve dava 
açılması için istekte bulunuldu. Aynı zamanda, mahalleli tarafından açılacak davalarda da 
MUÇEP Derneği’nin de müdahil olması planlanıyor. 

Detaylar için: 
• Aralık: Karaincirde Adrese Teslim Mevzi İmar Planı 

Devam Eden Davalara İlişkin Aktiviteler 

➢ Muğla Valiliği, Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği İl Müdürlüğü’nün internet sitesinde 
13.12.2023 tarihinde askıya çıkartılan Muğla İli, Datça İlçesi, Kargı Mevkii, Koruma Amaçlı 
Nazım ve Uygulama İmar Planı Revizyonuna dair itirazlarımız Ocak 2024’de Çevre ve 
Şehircilik Bakanlığına sunuldu. Mart ayında da imar planı iptal davası açıldı. Kargı İmar 
Plan Değişikliği için Bilirkişi İncelemesi hala beklenmekte… 

Detaylar için: 
• Ocak: Kargı İmar Planına Neden İtiraz Edilmelidir 
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➢ Özelleştirme İdaresi Başkanlığı tarafından 5 Nisan 2021 tarihinde Datça’nın doğa harikası 
Kargı Koyu’nun olduğu bölgeye otel, konaklama ve günübirlik tesis yapılması için imar 
planı değişikliğine karşı açılan dava, Temmuz 2023’de Danıştay 6. Dairesi tarafından plan 
değişikliğinin hukuka aykırı ve kamu yararı taşımadığı belirtilerek iptal edilmişti. Bu karar, 
temyiz aşamasında bozulduğu için, Haziran 2024’de ayında Anayasa Mahkemesine kişisel 
başvuru yapıldı. 

➢ Bozburun Desalinasyon Davasında “ÇED gerekli değildir” kararı Kasım 2023’de Muğla 3. 
İdare Mahkemesi tarafından iptal edilmiş fakat dört davacı ehliyet yönünden reddedilerek 
mahkeme masraflarını ödemekle yükümlü bırakılmıştı. Bütün diğer iç hukuk yollarının 
tükenmesi nedeniyle, Temmuz 2024 ayında bu ehliyet yönünde cezalandırılanlar adına 
Anayasa Mahkemesine kişisel başvurular yapıldı. 

Detaylar için: 
•  Ağustos 2022: Datça ve Bozburun Desalinasyon’a Dava Açtı! 

➢ Kargı Deresi Taş Ocağı Davasında ise ÇED gerekli değildir kararının iptali çıkmış olmasına 
karşın, temyiz süreci devam ettiğinden henüz dava açık: davada ÇED Onayının iptali ama 
kimi davacılarımızın ehliyet yününden ceza alması beklenmektedir... 

Tematik Toplantılar 

Tematik Sohbetlerimiz tüm Datça’da oldukça ilgi topladı. Toplantılar, hem MUÇEP’in içinde 
farklı görüşlerin-değerlendirmelerin daha geniş kitleleri de işin içine katarak birlikte tartışılarak 
yapılması ve birlikte bilgilenme-öğrenme sürecinin işletilmesi nedeniyle katılanlar tarafından 
beğenildi. 2024 yılında toplam beş sohbet gerçekleştirildi: 

1) 21 Nisan, Tuğrul Kınıkoğlu ile Antroposen Çağı ve İnsan-Kapitalizm İlişkisi 
2) 12 Mayıs, Faruk Alpkaya ile Nereden Başlamalı 
3) 28 Haziran, Sema Alpan Atamer ile Konsensus İnşası 
4) 29 Eylül, Emet Değirmenci ile Degrowth-Büyümeme 
5) 20 Kasım, Renate Ömeroğulları ve Murat Güvenç ile Yerel Toplumsal Hareketler İçin Yeni 

Kuşak Etkileşimli Haritalar 

2025 yılında da devam edilmesi öngörülen Tematik Sohbetlerimiz için planlama ve örgütlenme 
çalışmaları başlatıldı. Konular ve tarihleri şöyle:  

6) 22 Ocak 2025, MUÇEP Datça Meclisi’nin Datça Kent Konseyi Hayvan Hakları Çalışma 
Grubu ve Datça Hayvanları Sevenler Derneği ile ortaklaşa düzenlediği  Datça’nın Sokak 
Hayvanları 

7) 15 Şubat 2025, Datça Badem Festivali döneminde Menteşe Meclisi ile ortak yapılması 
planlanan toplantı, Deştin Çimento Fabrikası projesinin mahkeme tarafından Eylül ayında 
ÇED izni iptal edildikten sonra Çevre ve Orman Bakanlığı (kaldırıldı) tarafından 15 yıl önce 
yayınlanmış olan 2009/7 Sayılı genelgesi kullanılarak ÇED raporunun yeniden sunulmasını 
incelemeye yönelik… 
Detaylar için: 
• Kasım 2024: Deştin’de çimento fabrikası için iki kez iptal edilen ÇED yine gündemde  
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Adalet ve Barış Buluşmaları 

Adalet ve Barış Buluşmaları, Berkin Elvan anıtı önünde Ocak başında 77. buluşma ile 
başlayıp, Aralık sonunda 129. buluşma ile bütün yıl boyunca Salı günleri düzenli olarak 
sürdürüldü. Mart ayında Berkin Elvan’ın ölümünün 10. Yıl dönümü de anıldı. Bu buluşmalar, 
DEM Parti Van Belediye Başkanının görevden alınması, KESK EmekliSen ve EğitimSen’in 
Geçinemiyoruz, Kent Konseyi Hayvansever Çalışma Grubu’nun Sokak Hayvanları Katliam 
Yasasının protestosu, TİP’in Can Atalay için Adalet, Datça Demokrasi Platformu’nun 
Kayyumlara Karşı Birleşelim ve Geleceği Birlikte Kuralım çağırısı, Eğitim-Sen'li öğretmenlerin 
haksız gerekçelerle sürgünle cezalandırılmaları temalı toplantıları gibi basın açıklamaları ile 
birlikte yapılmasına dönük kesişimsellikler için ortak zemin sundu. 

Detaylar için: 
• Mart: Berkin Elvan Ölümünün 10.Yıl Dönümünde Anıldı 
• Mart: Datça Barış ve Adalet Buluşmaları’nda 86 hafta 
• Mayıs: Bütün Canlılar Doğada Eşit Haklara Sahiptirler! 
• Eylül: Datça Öğretmenlerini İstiyor 
• Kasım: Datça’da kayyumlara karşı halk iradesini savunma ve birlikte mücadele çağrısı 

MUÇEP Datça Meclis ve Haftalık Koordinasyon Toplantıları 

MUÇEP Datça Meclisi, 2024 yılında iki kere toplandı: 

• 24 Şubat: MUÇEP Datça Meclisi Toplantısı 
• 20 Ekim: MUÇEP Datça Meclisi Toplandı ve MUÇEP ve Datça 

Aynı zamanda, hemen her hafta gündemli ve düzenli olarak koordinasyon toplantıları yapıldı. 
Yerellerin sorunlarını dinlemek ve öğrenmek üzere, toplantılar Datça’nın çeşitli mahallerinde 
(Palamutbükü, Mesudiye, Eski Datça, Reşadiye, Karaköy, Kızlan, Aktur vb.) düzenlendi. 

Bu toplantılarda, dönemin aktif sorunları ile ilgili bilgi alışverişi ve yapılabilecek aktivitelerin 
planlanmasının yanı sıra, Çalışma Gruplarına aktif katılımın artması ile Koordinasyon 
Kurulunun olabildiğince genişletilmesi için çağrılar yapıldı. 

MUÇEP ve Diğer Meclislerin Faaliyetlerine Katılım 

➢ MUÇEP Derneğinin Genel Kurul Faaliyetleri ve Dernekler Masası denetlemeleri gibi 
faaliyetlerde aktif görevler alındı. 

➢ Medya-Web Sitesi için ortak çalışmalara katılındı. MUCEP.ORG Web Sitesinin devamı için 
gerekenler yapıldı ve web sitesine giriş eğitimlerine dönük çalışmalar yapıldı. 

➢ 4 Mayıs’ta Köyceğiz Meclisinin ev sahipliğinde Ortaca-Dalyan’da toplanan MUÇEP Genel 
Meclis toplantısına kalabalık olarak katılım sağlandı. 7 Eylül’de Fethiye’de MUÇEP Fethiye 
Meclisinin ev sahipliğinde toplanan MUÇEP Genel Meclis Toplantısına gene kalabalık bir 
grup olarak Datça’dan destek verildi. 
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Detaylar için: 
• Mayıs: MUÇEP Meclisi Köyceğiz’de Toplandı 
• Eylül: 34. MUÇEP Meclisi Fethiye’de Toplandı 

➢ Sonbahar başında Çimento Fabrikasına karşı mücadele eden Deştin ve Bayır, Menteşe 
Meclisine destek ziyaretleri yapıldı, dava ve basın açıklamalarına gidildi. Yine Muğla’da 
MUÇEP’de örgütlü (Çimento Fabrikası, Sinpaş ve Akbelen Direnişçilerine) yaşam 
savunucularına Haluk, Mustafa, Nejla, Nuray, Esra, Halime vb. basın üzerinden yapılan 
saldırılara karşı Sınırsızlık Meydanındaki kalabalık toplantıya katılım sağlandı. 

Detaylar için: 
• Haziran: Çimento fabrikasına karşı çıkan yurttaşlara 167 STK’dan destek 
• Haziran: “Çimentocu şirket Muğla’yı terk edene kadar bu mücadele sürecektir” 

➢ Deştin Çimento Fabrikasına karşı açtıkları davayı kazanan Deştin Çevre Platformu, Bayır 
Çevre Komitesi ve MUÇEP Menteşe Meclisi 28-29 Eylül’de doğal yaşam festivali örgütledi. 
Festivale Muğla’nın dört bir yanından MUÇEP Meclisleri katıldığı gibi, Datça Meclis’ten de 
katılım sağlandı. 

Detaylar için: 
• Eylül: Uluslararası Deştin Kültür ve Doğal Yaşam Festivali 

➢ 2 Ekim’de Muğla’nın Marmaris ilçesine bağlı Turgut Mahallesi’nde yapılmak istenen “Tekne 
Çekek Alanı ve Lift İskelesi” projesine yönelik ÇED gerekli değildir kararının iptali için açılan 
davanın bilirkişi keşfine destek verildi, Datça Yat Limanı ile ilgili tecrübelerimiz paylaşıldı. 

Detaylar için: 
• Ekim: Marmaris’te ‘Tekne Çekek Alanı ve Lift İskelesi’ projesine karşı açılan davada 

bilirkişi keşfi gerçekleşti 
• Ekim: Marmaris'te halk plajına lift iskelesi ve çekek yeri 

➢ 7 Kasım’da Fethiye Ayten Koyuna yapılmak istenen İskele için yapılan Halk Katılımı 
Toplantısında Fethiyeli yaşam savunucularına Datça’dan gidilerek fiilen destek verildi. 
HKT’de hep beraber itiraz edildi. 

Detaylar için: 
• Kasım: Göcek Poruklu (Ayten) Koyu Yat/Tekne Bağlama İskelesi projesinin HKT yapıldı 

➢ 16 Kasım’da Sinpaş Kızılbük Gayrimenkul Yatırım Ortaklığı (GYO) A.Ş.’ne karşı belediyenin 
açtığı davada, bilirkişi keşfine Datça MUÇEP olarak katılındı. 

Detaylar için: 
• Kasım: Sinpaş-Kızılbük için bilirkişi keşfi’nde halkın sesine yer yok 

➢ Menteşe Meclisten Haluk Özsoy’un 2023 Kasım ayında yapılan Adalet ve Demokrasi 
Yürüyüşünde okuduğu basın açıklamasından dolayı hakkında açılan davada (4 Aralık 2024) 



 
MUÇEP Datça Meclisi – 2024 Yılı Faaliyet Raporu 
 

7|8 

Datça MUÇEP olarak destek verildi. Davada savcı suçlamalardan vazgeçti ve beraat kararı 
verildi. 

Detaylar için: 
• Aralık: Haluk Özsoy’a “Muğla Adalet ve Demokrasi Yürüyüşü” davasında beraat kararı 

Dayanışmalara Destek Faaliyetleri 

➢ Şubat ayında İliç maden sahasındaki katliamını protesto amacıyla basın açıklaması 
yapıldı. Suç duyurusunda bulunuldu. 

Detaylar için: 
•  Şubat: Vahşi Madencilik Can Almaya Devam Ediyor 
• Şubat: İliç Maden Faciası’na Türkiye’de 18 adliyede eş zamanlı suç duyurusu 

➢ Mart ve Temmuz aylarında Akbelen Direnişi için Büyük Buluşmalara, Datça’dan MUÇEP 
dışındaki bileşenlerle birlikte kalabalık olarak katılım sağlandı. Akbelen Direnişçileri için 
açılan davalara yine kalabalık olarak destek verildi. Akbelen’de ormanı korumak için 
direnen yerel halka karşı ormanı işgal ettikleri iddiası ile açılan davanın 12 Kasım’daki 
duruşmasına da Datça’dan katılım sağlandı. Dava, Akbelen Direnişçileri lehine düşürüldü. 

Detaylar için: 
• Mart: Akbelen’de büyük buluşma: “Biz bitti demeden bu dava bitmez” 
• Mayıs: Akbelen ormanını koruyan muhtara 'ağaçlara pankart astı' diye verilen ceza iptal 
• Haziran: Akbelen davasında talepler reddedildi 
• Temmuz: Akbelen: Direniş bir şenliktir 
• Kasım: Akbelen’de nöbet tutan köylüler "orman işgali" davasında beraat etti 

➢ 8 Kasım 2024’de Kazdağlarında Cengiz Holding’e karşı mücadeleye Datça MUÇEP olarak 
da destek verildi. 

Detaylar için: 
• Kasım: Cengiz Holding Kazdağlarını Terk Et 
• Kasım: MUÇEP’ten Kazdağları’ndaki ağaç kesimine karşı açıklama 

Diğer Platformların Faaliyetlerine Destek 

➢ Datça Kent Konseyi: Mart ayından itibaren Kent Konseyi seçimleri sonrası ilişkiler yeniden 
geliştirildi. 

Muğla’da MUÇEP ve diğer bileşenlerle birlikte Kent Konseylerinin öncülüğünde örgütlediği 
hayvan hakları için yapılan basın açıklamasına kalabalık olarak Datça’dan da destek 
verildi. Kent Konseyi altında diğer çalışma grupları ve meclislere de destekler verildi. Kent 
Konseyi ve altındaki çalışma grupları ile tematik toplantıların gelecekte yapılması yönünde 
eğilim de geliştirildi. Sağlık Meclisi girişiminin bir Meclis olarak çalışması için de üyelerin 
teşvik edilmesine destek verildi. 
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Detaylar için: 
• Aralık: Datça’da Yurttaşlardan Sağlık Meclisi Girişimi 

➢ Datça Demokrasi Platformu (DDP): Datça Demokrasi Platformunun düzenlediği birçok 
kitlesel toplantıda da MUÇEP aktif katılım sundu.  

DDP’nin çağrısı üzerine, 6 Şubat Depremi ile ilgili Datça Cumhuriyet Meydanında kitlesel 
anma toplantısına katılım sağlandı. Nisan ayında da DDP’nin pikniğine katılındı. Özgürlük 
ve Demokrasiyi desteklemek amaçlı organize edilen 1 Mayıs etkinliğine katılındı. Yıl içinde, 
Datça Demokrasi Platformu ve bileşenleri ile 1 Eylül Barış Şenliğine, 10 Ekim’de dokuz yıl 
önce Ankara Garında katledilenleri anma törenine, Maraş Katliamı Anmasına ve 
kayyumlara karşı Demokrasi Nöbetine katılım sağlandı. 

Detaylar için: 
• Şubat: Datça’da depremde hayatını kaybedenler anıldı 
• Kasım: Kayyumlara Karşı Birleşe Birleşe 
• Aralık: Maraş Katliamını Unutmadık 

➢ Datça Kadın Platformu: Kadın Platformuyla çocuk yaştaki Narin’in katledilmesine karşı 
birçok etkinliğe örgütlenme hazırlıkları dahil destek verildi ve katılındı. Ekim ayında da 17 
Temmuz’da Muğla'da kaybettiğimiz Şenay Emine Göncü için anma törenine yapıldı. Kasım 
ayında “Kadına Yönelik Şiddete Karşı Mücadele Günü” için çıkılan çağrılara destek verildi. 

Detaylar için: 
• Eylül: Narin için Adalet 
• Ekim: Şenay Emine Göncü Anması 
• Kasım: Erkeğin Gözünden Kadına Şiddet 

➢ Diğer Katılımlar: Yukarıda belirtilen faaliyetlerin dışında, aşağıdaki aktivitelere de destek 
sağlanmıştır: 

• Yılbaşından başlayarak Şezlongsuz Datça İnisiyatifi (ŞDİ) tarafından düzenlenen panel 
ve toplantılara katılındı, ŞDİ’nin organize ettiği aktivitelerin duyuruları yapıldı.  

• Aktur Çevre Derneği ve SAD tarafından Datça Aktur’da düzenlenen bilgilendirme 
toplantısına katılındı ve su altı çalışmaları ile ilgili Çalışma Grubunun kurulmasına 
destek verildi. 

• İnternet üzerinden çevrimiçi olarak düzenlenen İklim Adaleti Koalisyonu,  Ekoloji 
Birliğinin toplantıları ile FetDer Çevre Hukuku Konferansı, Demokrasi için Birlik Yerel 
Yönetimler ile ilgili konferanslara katılım sağlandı. 

• 16 Kasım'da Fotoğraflı Antroposen Hikayeler adlı fotoğraf sergisi ve sergi çevresinde 
MUÇEP Datça Meclisinden Muzaffer Asma kısa bir sunum yaptı. 

• Datça ve Muğla dışında ekoloji ile ilgili toplantılara da kitlesel olarak katılındı. 

 


